
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 06/10/2021 

Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης   

  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Το “Μαμάτσειο” Νοσοκομείο της Κοζάνης και το “Μποδοσάκειο” 

Νοσοκομείο της Πτολεμαΐδας χωρίς αναισθησιολόγο» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Κοζάνης και σύμφωνα με αναρτήσεις σε 
τοπικές ιστοσελίδες του Διαδικτύου, τα Νοσοκομεία «Μαμάτσειο» και «Μποδοσάκειο» 
της ευρύτερης περιοχής της Κοζάνης απέμειναν χωρίς αναισθησιολόγο. Το 
«Μαμάτσειο», ενώ αγωνίστηκε να λειτουργήσει τη Μονάδα Εντατικής Θεραπείας του, 
έμεινε χωρίς την πιο σημαντική ειδικότητα με τον προγραμματισμό παρουσίας του 
αναισθησιολόγου να καλύπτει μόνο το 1/3 του τρέχοντα Οκτωβρίου, το δε 
«Μποσοδάκειο», που θεωρείται και Νοσοκομείο Αναφοράς, δεν θα έχει αναισθησιολόγο 
για τις μισές μέρες του μήνα. Με τρεις μόνο ιδιώτες αναισθησιολόγους σε Κοζάνη και 
Πτολεμαΐδα καλύπτονται πια οριακά οι ανάγκες των κλινικών των ανωτέρω νοσοκομείων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πώς προτίθεστε να αντιμετωπίσετε το ζήτημα της έλλειψης αναισθησιολόγου στα 
Νοσοκομεία της Κοζάνης και της Πτολεμαΐδας με δεδομένη την οριακή λειτουργία των 
σχετικών κλινικών των εν λόγω, όσον αφορά στην συγκεκριμένη ιατρική ειδικότητα; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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